
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 
den 16. juni 18.00-20.30, 2021 

 
 
 

 
STED: Hjallerup Skole med spisning i  

Hjallerup Idrætscenter kl. 19.15 
 
 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL  Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL  Rie Dam Vineke HJ afbud 
Laila Hejlesen KL afbud    
Elever:   Pia Bering   
 FL  Hans Jørgen Bæk   
 HJ     
 KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      
 
18.30-18.45 

1. Referat og opsamling fra sidste mø-
de.  
 
 

 
 
 
1. Referat og opsamling fra sidste mø-

de. 
Der var ingen bemærkninger til det udsendte 
referat. 
 

 
 
 
   

  
 
 
 
 



Side 2 
 

 
 
2. Sager/Orientering    
 
         18.00-18.40 
 
         Høringssvar vedr. ompriori- 
         teringsforslag. 
         (Bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

2. Sager/Orientering 
 
 
 
 

Høringssvar vedr. omprioriterings-
forslag 
BÆK gennemgik det udsendte materiale om-
kring omprioriteringsforslaget. 

 
Rationale ved øget samlæsning 
Det vil ramme skolerne i de små byer rigtig 
hårdt, hvis man følger dette forslag. Det vil 
være med til at udhule det tilbud, som gives 
på de mindre skoler i dag. 
Skolebestyrelsen frygter derfor, at en reduk-
tion af tildelingen til de mindre skoler vil ha-
ve betydning for det faglige miljø på skoler-
ne og giver mindre mulighed for at undervis-
ningen bliver dækkes af lærere med linjefag. 
Forskellige perspektiver blev drøftet og der 
var enighed om at skolebestyrelsen ikke  
bakke om dette forslag. 
 

 
Lejrskoler for specialklasseelever 
Midlerne til lejrskoler indgår i den samlede 
planlægning i specialundervisningstilbudde-
ne. 
Det vil udfordre økonomien, hvis midler til 
lejrskoler reduceres. Dette gælder særligt, da 
der allerede er et andre forslag i spil, hvor der 
også arbejdes med at reducere tildelingen til 
specialundervisningen. Hvis man vælger at 
reducere økonomien til lejrskoler, vil det 
rammer specialundervisningsøkonomien fle-
re steder. 

 
Skolebestyrelsen indstiller til, at det er i or-
den at se på lejrskoler for specialundervis-
ningen, men det er vigtigt at bevare mulighe-
derne for at komme på lejrskole. 
Skolebestyrelsen vil dog gerne, at det ind-
tænkes i de øvrige prioriteringer der er i gang 
på specialundervisningsområdet. 

 
BÆK gennemgik forslag til høringssvar. Der 
var enkelte afklarende spørgsmål fra skole-
bestyrelsen. BÆK retter høringssvaret til og 
sender rundt til skolebestyrelsen. 
 
 



Side 3 
 

         Byggeproces på Hjallerup Skole  
         og Klokkerholm Skole. 
         Orientering om hvor vi er nu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          
          
         Dimissionstaler i Klokkerholm og 
         Hjallerup. 
         Hvem gør det? 
 
         Mødekalender for næste års mø- 
         der. 
         (bilag) 
 
 
 
3. Orientering 

     18.40-19.00 
 

          Forkortet skoledag på skolerne 
 
 
 
 
 
          Kort orientering fra dialogmødet. 
 
 

 
 
Byggeproces på Hjallerup Skole og 
Klokkerholm Skole 
Klokkerholm Skole 
På Klokkerholm Skole ligger byggeproces-
sen stille, da der er sket en væsentlig øgning 
af prisen grundet prisstigning på materialer 
og arbejdsløn. 
Der mangler derfor en afklaring af økonomi-
en, før processen kan fortsætte. 
 
Hjallerup Skole 
På Hjallerup Skole har der været afholdt 
byggemøder mandag d. 7/6 og onsdag d. 
16/6. På begge møder har medarbejderne væ-
ret involveret ift. indretning og planer. 
Det er planen, at der skal være lokalefælles-
skab mellem SFO’en og indskolingen – det 
er den en rigtig god dialog omkring. 
 
Der afholdes møde igen torsdag d. 24/6, hvor 
der præsenteres skitseforslag. 
 
Der træffes beslutning ift. igangsættelse i au-
gust måned. 
 
 
Dimissionstaler i Klokkerholm og 
Hjallerup 
Det bliver ledelsen, der afholder dimissions-
taler. 
 
Mødekalender for næste års møder 
BÆK gennemgik mødekalenderen for det 
kommende skoleår. 
 
Kalenderen blev taget til efterretning. 

 
 

3. Orientering 
 
 
Forkortet skoledag på skolerne 
På alle tre skoler har vi benyttet os af mu-
ligheden for at reducere skoledagen for 
både indskoling, mellemtrin og udsko-
ling. 
 
Kort orientering fra dialogmødet 
Casper Bue orienterede om dialogmødet 
med skoleforvaltningen. 



Side 4 
 

 
 
           
 
 
 
          Personalesituationen / Nyt fra 
          skolerne/SFO 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          19.00.-19.15 
 
4.  Formanden 

  
      

 
3 punkter til Facebook 

         

Det var enighed om, at det var et positivt 
dialogmøde, og der blev lyttet meget til 
de synspunkter der kom frem Vi håber 
for eleverne skyld, at vi får lov at bibe-
holde K. klasserne i Klokkerholm.  
 
 
Personalesituationen / Nyt fra 
skolerne/SFO 
 
Hjallerup Skole 
Der er en ledig stilling slået op som læse-
vejleder på Hjallerup Skole. 
 
SFO’erne 
SFO’en er optaget af, hvordan det orga-
niseres med den kortere skoledag i det 
kommende skoleår. 
Der er ansættelsessamtaler torsdag d. 
17/6 til en ledig stilling i Hjallerup SFO. 
 
Klokkerholm Skole 
Der er en ledig pædagogstilling i K-
klassen på Klokkerholm Skole. 

 
4. Formanden 

Der blev givet ros videre fra en forælder 
til skolerne ift. håndteringen af situatio-
nen under COVID-19. 

 
3 punkter til Facebook 

a) Reduceret skoledag 
b) God sommerferie 

 
 
 

5. Eventuelt. 
           

5. Eventuelt 
Der blev spurgt ind til IT-strategien, som 
er sendt ud til forældre i kommende 5. 
årgang. 

        
 

Næste skolebestyrelsesmøde er mandag 
den 23. august på Hjallerup Skole 

 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


